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Emne: Spørsmål til møte i SAMMO 11.03.
Vedlegg: 
Fylke og kommune byggjer no eit kjempeanlegg på Myrdal i Åsane som inkluderer ny vidaregåande skule,
kulturhus og eit stort idrettsanlegg (Arena Nord) som får regional betydning. Trafikksituasjonen rundt anlegget er
utfordrande allereie i dag. Dei utbyggingane som blir gjort no vil bety ein stor auke i antal brukarar av anlegget og
dermed gje betydeleg større utfordringar.

Vi veit at det framleis er mange år tll bybana til Åsane er klar og det er ingen ønska løysing å legge til rette for meir
privatbilar i påvente av den.
Har ein planar for korleis ein skal handtere dette gjennom t.d auke i kollektivtilbodet i området?
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